
Referat af bestyrelsesmøde i HG-fodbold den 25.11.2024 

Deltagere: Peter Ditlevsen, Michael 
Helsinghoff, Henning Olsen,  Vivi Berthelsen, 
Adam Barkhaus, Mette Nybro og Kim Terp  
Tid:  18.00 
Sted: Klubhuset (lokale er booket) 
 

Mødeleder: Peter Ditlevsen  
Referent: Tina Sandager 
Fraværende med afbud:  Tommy 
Særlige indbudte: Glenn + Christian + Lars 

  Emne Hvad skal vi 
udrette? Formål 

Proces Tid Beslutning og hvem gør hvad?                                                                  

1 Nyt fra formanden 
 
 
 

Ultra kort nyt Peter 
Ditlevsen 
orienterer 
 

 *Nu godkendt som børneklub  i HG 
*Henning er i gang med at opdatere vores 
politikker, som der arbejdes videre med. 
*HIC aftale fornyet - pris steget, snerydning 
kun i hverdagen, hvis det giver mening, der 
må ikke bruges kemikalier til 
snebekæmpelse pga. afvanding går i 
Susåen. HG fodbold må ikke selv snerydde. 
Den meget granulat på banen, er for at 
beskytte banen. Adam sørger for, at der 
står i aftalen at HIC SKAL informere om 
hvornår der sneryddes.  
* Svar tid på mail til bestyrelsen– vi skal 
hver især skrive en deadline, så alle får 
givet et svar 
* PD og David skal have et møde med 
borgmesteren ang. Ny kunst. Så vi skal 
have afsat nogle flere penge til dette. Mere 
kunne være sparet op, hvis ikke vi skulle 
leje Herlufholm kostskolebanerne. Ny bane 
meget gerne til primo 2026. 
*VEO2 kamera er lige blevet opdateret 
* Sponsorarrangement er lige blevet 
afholdt på Humle, 2 nye kontakter er 
indgået 
* CD har overtaget drengene ned til U9,  
GP har overtaget pigerne ned til U6 
indtil der kommer en 
børneudviklingstræner 
*PD har sagt ja til DBU til netværks 
licensklub,  vi er stadig interessante som 
klub. Det er vigtigt, at vi bliver ved med at 
sørge for, at der er et god miljø for 
spillerne. Søger pt. ikke licens, da vi 
mangler HOC, børneudviklingstræner, og et 
U3+19 hold for pigerne 
 

2 Drenge sportschef 
 
 
 

 Christian 
orienterer 

 * Oprydning i KampKlar, Trænernetværk, 
KlubOffice 
* 10 ungtrænere på kursus C1 + C2, der 
arb. På at få flere afsted senere på C3 
* Der arbejdes på at få trænerne til at 
arbejde på tværs af årgangene, og et 
værdisæt 
* Pt. har der været mange administrative 
opgaver  



* Hvad indeholder samarbejde med NIF ? 
* Skulle man tage ud at se NB kampe ? 
* Sat et samarbejde op med holdene over, 
udarbejdet med MH, så der bliver en mere 
glidende overgang fra ungdom til senior 
* U16-17 er rykket op i Ligaen i weekenden 
 

3  Pige sportschef 
 
 
 

 Glenn 
orienterer 
 

 *HG trænernetværk trænger til at blive 
ryddet op i (Søs er kun administrator- PD 
får CD+ GP oprettet også som 
administrator) så der kan blive ryddet op 
*Ærgerligt at vi kun nåede at have Peter B i 
få måneder, men har lært nogle gode ting. 
Bla. fokusområde, og Site Line 
Gennemgang af spillestil. Alle træner har 
fået udleveret et hæfte om dette 
*På årgangene: 
U12 P oppe på 24 spillere, så beholder 
årgangen. U14+16 Elite forsætter det gode 
arbejde med at udvikle spillere.  
Får mange henvendelser fra naboklubber, 
som har spillere som godt vil komme til 
prøvetræning til alle årgangene. 
U14 +16 Elite har spillet sig op i den bedste 
række vi kan spille i uden licens. 
U14 bredde, ny træner, og der er kommet 
en god struktur og kvalitet på træningen. 
U16 bredde, 2 nye trænere, de gør det alle 
godt 
U19 opstart, som har været svær, pt. 9 
spillere + 9 mere til prøvetræning efter 
Facebook opslag 
U elite – ny træner, mangler en assistent til 
hjælp 
Har et par U14 spillere på DBU, 2 mere er i 
kikkerten 
*Laver baneplanlægning med PD + CD 
*Problemer med at finde hold til U14 
træningskampe, så spiller med U16 hold i 
stedet, som går godt 
 

4 Næstved HG  
 
 

 Lars orienterer  *Frivillig/far til spiller på holdet 
*Fået styr på økonomien, sponsorerer til 
det budget som er lagt 
*Sportslig – sagt farvel til 7 spillere i 
sommer, heldigvis er der er kommet nye 
spillere til fra andre byer 
*Styr på træner teamet, Louise skal have A-
licens 
*Alle rammer er der kommet styr på 
*Møde med kommunen, de får 300.000,- 
dobbelt af tidligere, men ikke mod de 
700.000,- som NB får 
*Har fået hædret Randi og Kim – 2-3 timer 
både før og efter kamp 
*David med kæmper på sidelinjen 



*Andre klubber er begyndt at henvende sig 
for samarbejde med spillere, så de ikke 
rykker til de store klubber 
*Holdet er ungt, men alle trives og er glade 
* 2/3 af dele af spillerne er fra egen HG avl 
*Mette skal give LD oplysninger på BB 
*Største udfordring er banetider 
* Pigerne skal spiller futsal i vinter for at 
holde sig i form 
*Har umiddelbart 2 af rækkes bedste 
målmænd 
*Louise brænder for de unge piger, så vi 
skal have sat noget op – evt. 
pigefodboldskole 
*Har allerede nu booket træningskamp 
mod bla. Brøndby U19 
*Der skal laves et bedre samarbejde 
mellem HG/NIF og HG pigerne  
 

5 Evt 
 
 

 
 

  *Bør vi skrive som kvittering på kontingent 
betaling, hvad denne betaling dækker ?  
*Der skal laves klare regler for skift mellem 
klubberne – det er de samme personer 
som formidler og aftaler hver gang mellem 
klubberne, om/hvis der er en spiller som 
skal skifte klub. 
*Forslag fra KT – vores HG piger kommer 
ud og har en fælles træning med HG/NIF-
kvinderne, for at knytte bånd 
*KT – ny sponsoraftale på god 
massagecreme -Peroinzin, som ser ud til at 
virke. 200 tuber er bla. en del af aftalen, 
som gives til Elite pigerne. 
 

6  
 
 

    

7  
 

   Næste møde mandag den 13. januar 2025 
kl. 18.30 
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